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Boris URBANČÍK moderátor:  

"Krátke správy ponúkne Peter BÉREŠ."  

Peter BÉREŠ, redaktor:  

"Národná diaľničná spoločnosť chce odkúpiť od košickej župy osemtisíc metrov štvorcových 
určených na výstavbu diaľnice v celkovej dĺžke 14,5-kilometra. Ak to krajskí poslanci v pondelok 
schvália, tak župa zarobí 150-tisíc eur. Hovorkyňa Košického samosprávneho kraja Zuzana 
BOBRIKOVÁ."  

Zuzana BOBRIKOVÁ:  

"Národná diaľničná spoločnosť prostredníctvom spoločnosti Geoplán požiadala samosprávny kraj 
o uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve. Jej predmetom sú pozemky, na ktorých by mala viesť 
časť diaľnice od Budimíra po Bidovce. Je to stavba vo verejnom záujme, čiže v súlade s tým je 
predložený aj návrh pre poslancov."  

P. BÉREŠ:  

"Banskobystrickí krajskí poslanci sa dnes odmietli zaoberať problémom ťažby zlata v Kremnici. 
Očakávaný bod, pre ktorý prišlo na rokovanie zastupiteľstva niekoľko desiatok Kremničanov, vypustili 
z programu. Poslanci žiadali podporené stanovisko proti zámeru ťažby zlata v Kremnici. Krajský 
poslanec Jozef JEŽÍK argumentoval tým, že návrh nebol prerokovaný v komisiách. Podporné 
stanovisko proti ťažbe zlata v Detve na Bielom vrchu, pritom banskobystrickí krajskí poslanci prijali."  

"Igelitové vrecká, ktoré zabezpečovala bratislavská mestská časť Petržalka pri odpadových 
košoch na psie exkrementy, začali vo veľkom miznúť. Samospráva preto od septembra začne 
poskytovať vrecká psičkárom na objednávku. Podmienkou je, aby mal majiteľ psa zaplatenú príslušnú 
daň. Hovorkyňa Michaela PLATZNEROVÁ."  

Michaela PLATZNEROVÁ:  

"V praxi to bude znamenať, že Petržalčania, ktorí majú svojho štvornohého miláčika prihláseného 
v Petržalke a riadne zaňho odviedli daň, môžu od 2. septembra prísť na miestny úrad, oddelenie 
životného prostredia a prevziať si rolku 250 kusov igelitových vreciek. Tento počet je zatiaľ určený na 
obdobie jedného roka."  

 


